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Vážení spoluobčané,  
prázdniny opět utekly jako voda, školákům právě 

začal nový školní rok a já bych Vás rád v těchto 

prvních zářijových dnech informoval o 

nejvýznamnějším dění v naší obci v poslední době.  

V měsíci červenci byl vybudován zpevněný přístup na 

místní hřbitov. Prostor v okolí vstupní brány byl 

vydlážděn kamennými odseky. Na nadcházející 

podzim teď zbývá ještě dokončení posledních úprav 

hřbitovní brány a rovněž osazení světelného tělesa 

do horní části brány. Současně budou vykáceny 

přerostlé a neudržované túje uvnitř hřbitova, jak 

bylo ostatně již několikrát oznámeno a naprostá 

většina občanů s tímto záměrem vyjádřila svůj 

souhlas. 

V srpnu bylo zhotoveno na „Vyšehradě“ na místě 

původního chátrajícího hřiště nové dětské hřiště. 

Někteří občané se zajímali o doplnění herních prvků 

pro úplně nejmenší děti jako je např.  závěsná 

houpačka s bezpečnostní ohrádkou pro malé děti. 

Celé hřiště se všemi jednotlivými prvky a jejich 

dopadovými plochami prošlo revizním auditem, aby 

mohlo být dokladováno bezpečnostními certifikáty. 

V tuto chvíli nelze herní prvky zásadně měnit či 

doplňovat, nicméně závěsná houpačka s ohrádkou 

bude zcela určitě již brzy dokoupena a zavěšena 

vedle ostatních dvou houpaček. Výhledově se 

plánuje některými dalšími prvky toto nové dětské 

hřiště případně i dovybavit. Toto hřiště nebude 

oploceno, proto také pevně věřím, že občané jej 

nebudou navštěvovat se svými psy. Rovněž se 

plánuje na samém okraji tohoto dětského hřiště 

podél komunikace na sídliště položení 

zatravňovacích dlaždic, aby tak vznikla parkovací 

místa pro příčné stání. V podstatě bude vybudována 

zpevněná parkovací plocha v místech, kde již nyní 

auta parkují. 

V srpnu byli také zástupci obce zkontrolovat náš 

nový lehký kolový traktor, který byl dopraven od 

německého výrobce Deutz-Fahr k české firmě 

provádějící jeho kompletní dovybavení a dostavbu. 

Společně s traktorem bude pořízeno příkopové 

rameno k sečení trávy a radlice na hrnutí sněhu. 

Traktor se všemi doplňky by měl být dodán obci již 

během několika málo týdnů. 

Po provedené rekonstrukci kanceláře hospodářky 

obce byla zahájena rekonstrukce chodby obecního 

úřadu. Částečně byla chodba nově omítnuta a 

vyštukována, byla položena nová dlažba, vyměňují se 

všechny dveře a zárubně.  

Během srpna byla dokončena projektová 

dokumentace k rekonstrukci hasičské zbrojnice a 

současně byla na stavebním úřadě podána žádost o 

vydání stavebního povolení. Také se již započalo 

pracovat na podání konkrétní žádosti o dotaci na 

rekonstrukci chvalšinské hasičárny u ministerstva 

pro místní rozvoj. Vyhlídky na získání dotace jsou 

zatím velice slibné. 

Ke konci prázdnin byly předloženy první návrhy 

k plánované rekonstrukci sportovního areálu. Na 

dolním hřišti pod svahem u tělocvičny by mohlo být 

zbudováno multifunkční hřiště, které by šlo využívat 

pro naprostou většinu atletických disciplín, dále 

fotbal, florbal, tenis, volejbal, basketbal atd. Toto 

hřiště by mělo mít bezúdržbový povrch z moderních 

materiálů a sloužilo by k využití základní škole i široké 

veřejnosti. Současné horní hřiště by se mělo dočkat 

rekonstrukce drenáží a zavlažovacího systému, 

původní běžecký ovál by byl nejspíše zrušen a 

zatravněn. Budova tribuny by měla být opravena a 
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dokončeno zateplení. Nad klubovnou by mělo být 

vybudované sociální zázemí a kuchyňka pro 

ubytované, aby byly jasně odděleny části pro 

ubytované a pro místní sportovce. Dojde také na 

úpravy pergoly. Nebudu zastírat, že nejde o finančně 

náročný projekt. Zastupitelé budou muset zvolit 

některou z možností rekonstrukce a rovněž její 

rozsah. Naštěstí je podpora sportu dotována 

rozličnými fondy, a proto pevně věřím, že se nám 

podaří aspoň část areálu rekonstruovat s využitím 

dotačních peněz. 

V posledních několika dnech byly konečně zahájeny 

stavební práce na vedlejší cestě na Havaldu a na 

cestě od kapličky u Mičanů do Červeného Dvora, jak 

bylo ostatně popsáno v posledním zpravodaji. 

Velkým počinem bude plánovaná přeložka obecního 

vodovodu v rozsahu délky od Valentinů za brod u 

Červeného Dvora. Potěšitelná je především rozsáhlá 

úspora finančních prostředků obce, které bylo 

dosaženo koordinací prací na přeložce vodovodu a 

prací na budování cesty. 

Závěrem svého obsáhlého úvodního příspěvku bych 

rád občany informoval o stavu koupě objektu bývalé 

provozovny Dřevovýroby Kolář. Na červnovém 

zasedání Zastupitelstva byla většinou zastupitelů 

schválena koupě tohoto objektu. Právníkem byla 

následně vypracovaná kupní smlouva, která byla 

oběma smluvními stranami podepsána. Současně byl 

podán návrh na vklad do katastru nemovitostí, 

kterým byla vlastnická práva k celé nemovitosti 

převedena na Obec Chvalšiny. Zbývalo pouze uhradit 

sjednanou kupní cenu, která měla být dle smlouvy 

zaplacena do 15 dnů po zápisu do katastru 

nemovitostí. Na zasedání zastupitelů 17. srpna se 

však sešlo pouze sedm zastupitelů a jen čtyři z nich 

hlasovali pro návrh. Proto nebyl přijat předložený 

návrh rozpočtového opatření, který měl uvolnit 

peníze na koupi areálu bývalé Dřevovýroby Kolář 

z rezervy Obce. Nepřijetím návrhu se však částečně 

paralyzovaly i další již schválené akce, které nemohly 

být zaplaceny – oprava místních komunikací, nová 

regulace topení ve škole, výměna dveří na vodojemu 

na Hejdlově, výměna čerpadla na ČOV. Musím 

konstatovat, že se tímto pouze prokázalo, že zloba a 

vzájemná zášť jsou špatnými rádci a větší pozornost 

při rozhodování by měla být věnována obecnímu 

zájmu a blahu občanů. Další mimořádné zasedání 

zastupitelů proto bylo znovu svoláno na 29. srpna, 

kde většinou pěti hlasů byl návrh rozpočtového 

opatření schválen. Kupní cena za objekt Dřevovýroby 

Kolář společně s ostatními neuhrazenými položkami 

tak mohly být zaplaceny a v těchto dnech dojde 

k fyzickému předání celého objektu Obci Chvalšiny. 

S přáním krásných příštích dní 

              Ing. Jiří Borský, starosta obce 

Z jednání Zastupitelstva obce 
Na zasedání zastupitelů obce, které se konalo v pátek 

17.8.2018, bylo projednáno a následně schváleno: 

 Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení 
věcného břemene č.: 1030045717/002 
s firmou E.ON Distribuce, a.s. F.A.Gerstnera 
2151/6, České Budějovice 7 za účelem 
umístění distribuční soustavy – kabely NN 
s uzemněním, kabelové spojky a kabelová 
skříň – v k.ú. Chvalšiny s názvem „Chvalšiny 
K/237/1, Šítal RD – NN“. 

Zastupitelstvo projednalo a vzalo na vědomí: 

 Přijatá rozpočtová opatření č.9/2018 a 
č.10/2018. 

Zastupitelstvem bylo projednáno, a nebylo 
schváleno: 

 Rozpočtové opatření č. 11/2018 k rozpočtu 
Obce Chvalšiny. 

Na posledním mimořádném zasedání zastupitelů 

obce Chvalšiny, které se konalo ve středu 29.8.2018, 

bylo projednáno a následně schváleno: 

 Zrušení usnesení č.35/3/2018 ze zasedání 
Zastupitelstva obce Chvalšiny ze dne 
17.8.2018. 

 Přijetí rozpočtového opatření č. 11/2018 
k rozpočtu Obce Chvalšiny. 

Ing. Jiří Borský, starosta obce  

Starosta obce informuje 

 Během měsíce září budou zájemci o službu 

Mobilní rozhlas vyzváni k podpisu souhlasu s 

užitím telefonního čísla či emailové adresy 

pro tuto službu. Příslušný písemný dokument 

obdrží občané do svých schránek a rovněž 

bude k dispozici na obecním úřadě. Spuštění 

služby do řádného provozu se předpokládá 

na konec září či říjen 2018. 

 Ve dnech 5.-6.10.2018, kdy se konají 

komunální volby 2018, budou zástupci 
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Okrskové volební komise připraveni navšívit 

s volební urnou nemocné a nemohoucí 

občany ve chvalšinském volebním obvodu. 

Vyzýváme tímto všechny případné zájemce, 

aby se osobně či telefonicky nahlásili na 

obecním úřadě (tel. 380 739 114). 

 V době od 4.9.2018 do 16.11.2018 budou v 

Českém Krumlově na Chvalšinské ulici na 

silnici I. třídy I/39 probíhat práce na opravě 

mostu ev. č. 39-008 přes potok Polečnici. 

Provoz bude veden s omezeními 

obousměrně v zúžených jízdních pruzích. 

 V posledních týdnech opět přibývají stížnosti 

občanů na volně pobíhající psy, kteří vytahují 

odpadky z popelnic a z pytlů s vytříděným 

odpadem. Množí se také útoky volně 

pobíhajících psů na ostatní psy a jejich pány. 

Upozorňujeme, že podle obecně závazné 

vyhlášky o chovu a držení psů je povinností 

každého majitele zajistit, aby jeho pes volně 

nepobíhal bez dozoru na území obce. 

Nedodržování vyhlášky lze sankcionovat 

pokutou nebo může také dojít k odchytu 

volně pobíhajícího psa odchytovou službou. 

Ing. Jiří Borský, starosta obce 

Pozvánka na setinovou rallye 
Obec Chvalšiny zve všechny občany na setinovou 

rallye klasických a sportovních vozů, která se koná v 

pátek 7.9.2018 od 19:00 hod. v horní části náměstí. 

Ing. Jiří Borský, starosta obce 

Pozvánka na Setkání důchodců 
Srdečně zveme všechny chvalšinské důchodce na 

společné posezení s harmonikou, které se bude 

konat v úterý 18.9.2018 od 14:00 hod. v kulturním 

domě. Hudební program a občerstvení jsou 

zajištěny. 

Ing. Jiří Borský, starosta obce 

Pozvánka na Václavskou zábavu 
Obec Chvalšiny a Spolek dobrovolných hasičů obce 

Chvalšiny společně zvou na Václavskou zábavu, která 

se bude konat v sobotu 29.9.2018 od 20:00 hod. v 

kulturním domě. K tanci a poslechu hraje “Pozor, 

vizita!” Vstupné 100,- Kč. Všichni jsou srdečně zváni. 

Obec Chvalšiny a SDH obce Chvalšiny 

Výzva občanům 
Chtěl bych požádat občany obce Chvalšiny o sdělení 

návrhů, jak vhodně využít budovu bývalé provozovny 

Dřevovýroby Kolář. Některé možnosti využití budovy 

byly již popsány v předchozích zpravodajích – 

komunitní společenské centrum, domov pro seniory, 

byty. Své podněty můžete sdělovat osobně, 

telefonicky či písemně starostovi či zaměstnancům 

obce Chvalšiny. Děkuji za spolupráci. 

Ing. Jiří Borský, starosta obce 

Nový územní plán obce 
Obec Chvalšiny se právě nachází v procesu tvorby 

nového územního plánu. Na začátku tohoto roku 

mohli občané podávat své podněty a připomínky pro 

nový územní plán, o kterých pak v dubnu 

rozhodovalo Zastupitelstvo obce. Všechny podané 

podněty byly nejdříve projednány zhotovitelem a 

správou CHKO. Zastupitelé pak následně části 

podnětů vyhověli a některé podněty byly odmítnuty. 

Vyhovění podaným podnětům nelze automaticky 

chápat jako povolení začít na daných parcelách 

okamžitě stavět, ale je třeba vyčkat na vydání 

nového územního plánu. 

V tuto chvíli ještě probíhá pořizování změny č.2 

stávajícího územního plánu obce. Zastupitelstvo 

obce se již dvakrát souhlasně vyjádřilo k žádosti 

změny funkčního využití pozemků v Červeném Dvoře 

a jejich použití ke stavbě dvou domů. V dané lokalitě 

již byly před časem započaty územní změny, nicméně 

pořizování změny č.2 není doposud ukončeno a již 

brzy bude pokračovat v dohadném řízení o změně č.2 

u krajského úřadu. Výsledek dohadného řízení pak 

určí další postup, který současně ovlivní tvorbu 

nového územního plánu. 

Územní plán je zásadní strategická dokumentace 

obce, které by občané měli vždy věnovat náležitou 

pozornost. Mnohdy se stává, že si občané pořídí 

pozemek a až následně po koupi zjistí, že pro tuto 

parcelu platí spousta regulativů a že na ní nemohou 

vůbec stavět. Hlavní myšlenkou pořizování nového 

územního plánu obce Chvalšiny je pořízení kvalitní 

územně plánovací dokumentace pro občany obce. 

Snahou je nahradit regulační plán tzv. územními 

studiemi, které dokážou plně nahradit regulativy 

regulačního plánu, ale nejsou tak přísné a striktně 



 

4 

zavazující jako regulační plán. Pomyslnou nevýhodou 

pro územně plánovací dokumentaci obce Chvalšiny 

je existence památkové zóny a CHKO Blanský les. 

Tyto dvě věci nemohou být při pořizování územního 

plánu opomenuty, nicméně přesto pevně věřím, že 

se podaří vytvořit funkční územní plán, který bude 

dobře sloužit občanům obce stejně jako úředníkům 

dotčených orgánů při jejich rozhodování o stavbách 

a stavebních povoleních. 

V souvislosti s územním plánem se ještě krátce 

zmíním o rozvoji obce a o rozvojových plochách pro 

bydlení. Obec Chvalšiny má příliš málo pozemků, 

které by mohly být využity jako stavební parcely pro 

rozvoj obce. V minulosti proběhlo několik pokusů o 

zasíťování lokality A5 ve směru na Boletice, kde se 

dle platného regulačního plánu potenciálně nachází 

12 stavebních parcel. Žádné zastupitelstvo doposud 

nerozhodlo, že by se mělo zasíťování parcel v lokalitě 

A5 provést na obecní náklady. Snahy soukromých 

investorů zasíťovat a rozprodat tyto parcely rovněž 

vyzněly na prázdno. Není to vůbec jednoduché 

rozhodnutí, protože obec musí postupovat s péčí 

řádného hospodáře a nemůže pod cenou prodávat 

zasíťované pozemky. Otázkou také zůstává, zda by 

byly zasíťované pozemky v lokalitě A5 vůbec 

prodejné. Důležité však je, že nový územní plán 

nadále počítá s lokalitou A5 jako s územím pro 

bydlení. Případné nahrazení regulačního plánu 

územní studií pak stavebníkům zjednoduší získání 

stavebního povolení. O dalším osudu využití lokality 

A5 pak bude rozhodnuto v budoucnu. 

Ing. Jiří Borský, starosta obce 

Informace o změnách ve spolku  

TJ Sokol Chvalšiny 
Vážení přátelé sportu, 

chceme vás touto cestou informovat o změnách, 

k nimž v nedávné době došlo ve spolku TJ Sokol 

Chvalšiny. Dne 17. 8. 2018 se konala valná hromada, 

která přijala řadu důležitých usnesení. Touto cestou 

děkujeme všem, kteří si našli čas a valné hromady se 

osobně zúčastnili.  

Valná hromada rozhodla o přijetí nových stanov 

spolku TJ Sokol Chvalšiny, které zcela nahradily 

stanovy původní a které jsou v souladu s platnou 

právní úpravou a obsahují základní pravidla 

fungování spolku a jeho cíle, upravují členství ve 

spolku, práva a povinnosti členů, vymezují strukturu 

orgánů spolku a jejich kompetence, jakož i řadu 

dalších ustanovení.  

Struktura orgánů spolku je třístupňová (valná 

hromada/výbor/předseda), kdy nejvyšším orgánem 

spolku je valná hromada, tj. shromáždění členů 

spolku. Výkonným a pracovním orgánem je výbor, 

který zabezpečuje plnění hlavní i vedlejší činnosti 

spolku v období mezi zasedáními valné hromady. 

Statutárním orgánem spolku, tj. orgánem, který za 

spolek jedná jménem spolku, je předseda. 

Valná hromada na svém zasedání rozhodla, že výbor 

bude mít jedenáct členů. Smyslem navýšení počtu 

členů výboru je zejména snaha zajistit rozdělení 

různých úkolů a zefektivnění fungování činnosti 

spolku. Valná hromada zvolila za členy výboru spolku 

následující osoby: Petra Blažka; Romana Čarka; 

Zdeňka Čarka ml.; Petra Klimeše; Pavla Kopřivu; 

Františka Maxu; Libora Šimánka, Josefa Švancára st., 

Marii Valentovou; Mariana Vargu a Simonu 

Zwifelhoferovou. Následně se sešel nově zvolený 

výbor a ze členů výboru zvolil nového předsedu 

spolku, kterým se stal Petr Blažek. Místopředsedou 

spolku byl zvolen Zdeněk Čarek ml. a hospodářkou 

spolku byla zvolena Marie Valentová.  

Valná hromada dále jednala o výši členských 

příspěvků a rozhodla o výši ročního členského 

příspěvku pro rok 2019 tak, že členové spolku mladší 

18 let a členové Spolku starší 65 let hradí členský 

příspěvek ve výši 50,-Kč ročně, ostatní členové 

spolku hradí členský příspěvek ve výši 500,-Kč ročně. 

Členský příspěvek je splatný nejpozději do 30. dubna 

příslušného kalendářního roku, za nějž se členský 

příspěvek hradí. Toto rozhodnutí o výši členských 

příspěvků bude platné i pro další kalendářní roky, 

dokud nerozhodne valná hromada o jeho změně. 

Smyslem takto zvolené výše příspěvků, kdy pro 

nezletilé a osoby straší 65 let je výše příspěvku 

symbolická, je umožnit vznik členství u těchto osob 

za výhodnějších podmínek a zejména u dětí učinit 

přístup ke sportování maximálně dostupným. 

Touto cestou bychom vás chtěli také informovat, že 

TJ Sokol Chvalšiny vytvořil přihlášku do spolku, 

kterou musí vyplnit noví zájemci o členství, ale také 

stávající členové, kteří chtějí nadále být členy spolku, 
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kdy účelem je vytvořit přehledný seznam členů 

obsahující kontaktní údaje, aby bylo možné v rámci 

spolku snadněji komunikovat a mohla být řádně 

uplatňována členská práva a povinnosti.  

K výše uvedeným informacím sdělujeme, že 

kompletní text stanov spolku, jakož i zápis z jednání 

valné hromady spolku, jsou k dispozici na 

internetových stránkách 

https://www.sokol.chvalsiny.cz/. Na uvedené 

internetové adrese je ke stažení rovněž přihláška do 

spolku. Pokud nemáte možnost si ji vytisknout, bude 

přihláška do spolku TJ Sokol Chvalšiny na vyžádání 

k dispozici také na hřišti při domácích fotbalových 

utkáních.   

Věříme, že se po přijetí uvedených změn podaří 

fungování spolku zefektivnit a nadále se bude dařit 

zajišťovat co nejširší možnosti sportování v naší obci. 

Je ale potřeba si uvědomit, že každý spolek může 

dobře fungovat jen tehdy, pokud dobře fungují jeho 

členové, protože se jedná o společenství dobrovolně 

sdružených osob, které mají podobné zájmy, chtějí 

sportovat, ale také chtějí, aby mohli sportovat další, 

a ve svém volném čase se svou činností snaží 

dosáhnout společných cílů. Tímto chceme 

poděkovat všem, kteří nás v těchto činnostech 

podporují. Obrovský dík si zaslouží každý, kdo se ve 

svém volnu aktivně podílí na činnosti spolku, stará se 

o sportovní zázemí a pomáhá jakýmkoliv způsobem 

při rozvoji sportu v obci. V době, která je zaměřena 

na maximalizaci zisků, se stále naštěstí najde řada 

osob, které zadarmo ve svém volnu z lásky ke sportu 

vytvářejí kvalitní podmínky pro sport v naší obci. 

Stejný dík patří také všem, kteří neváhají podpořit 

sport nezbytnými financemi, bez kterých v dnešní 

době nelze provozovat žádný sport ani na amatérské 

úrovni. Zvláštní dík paří Obci Chvalšiny, která 

spolkovou a sportovní činnost podporuje a díky níž 

má sport v obci pod nohama pevný základ.  

Přejeme si, aby v naší obci sportovalo ještě více osob, 

zejména dětí, a všichni jsou zváni k zapojení se do 

sportu a činnosti TJ Sokola Chvalšiny. Všechny také 

srdečně zveme na fotbalové zápasy mužstva mužů i 

žáků, vaše podpora je nenahraditelná a velmi 

důležitá.   

Sportu Zdar!     

Mgr. Michal Postl, TJ Sokol Chvalšiny  

Nový školní rok 2018-2019 
Vítám všechny děti i rodiče na začátku nového 

školního roku. Jako každý rok jsme připraveni v plné 

síle na zahájení školních dnů s žáky a dětmi naší školy 

a školky. Pedagogický sbor pro školní rok 2018/2019 

prošel několika drobnými změnami, a to na prvním 

stupni, konkrétně se jedná o třídní učitele 3. a 5. 

třídy. Noví učitelé adekvátně doplní pedagogický 

sbor jak po stránce kvalifikace, tak pro stránce praxe. 

Pro nový školní rok se nám podařilo sehnat 

speciálního pedagoga s dlouholetou praxí a 

zkušeností v oboru, který bude pomáhat žákům i 

jejich rodičům v těžkých životních situacích, 

dopomáhat žákům k dosažení školních úspěchů a 

bude velikým přínosem pro nastavení harmonického 

a motivujícího prostředí třídních kolektivů. I nadále 

bude ve škole využívána pomoc asistentů pedagoga, 

kteří jsou připraveni kvalifikovaně pracovat se žáky s 

diagnostikovanými výukovými problémy.  

Díky dlouhodobé a intenzivní snaze se nám i 

v letošním roce, ve spolupráci s MAS Blanský les, 

povedlo získat evropské dotace z operačního 

programu Výzkum, vývoj a vzdělání (OP VVV). 

Z tohoto OP budou hrazeny speciální učební 

materiály pro žáky, knížky a vybavení školní 

knihovny, pomůcky a materiály pro projektové dny 

ve škole i mimo ni, doprava a vstup žáků na vybrané 

exkurze, vzdělávání pedagogů v oblastech 

matematická a čtenářská gramotnost, cizí jazyk, 

typologie osobnosti – MBTI apod. 

Ze stejného zdroje budou hrazeny výdaje 

personálního charakteru: speciální pedagog nebo 

školní asistent, který se nám velmi osvědčil již 

v minulosti. Díky velké efektivnosti jsem se rozhodl 

pozici školního asistenta vnést i na půdu mateřské 

školy. ŠA by měl dopomoci při velkých rozdílech 

v dovednostech a schopnostech dětí v MŠ a ještě 

zkvalitnit již tak dobrou komunikaci s rodiči, 

školským poradenským zařízením a úřady. 

Celková výše dotace, která nám byla schválena, se 

vyšplhala pro období 2018 – 2020 na více než 

650 000,- Kč, což je téměř o 200 000,- Kč více než 

za minulé období. 

MŠ bude i nadále vedena D. Pimparovou, DiS. se 

stejným pedagogickým kolektivem. 

https://www.sokol.chvalsiny.cz/
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Obě oddělení ŠD budou fungovat stále za stejných 

podmínek jako doposud. 

Pro příští roky jsou v jednání další dotace určené 

k rekonstrukci a modernizaci PC a jazykové učebny, 

úpravě školních šaten a spojovací chodby 

k tělocvičně, řešení částečné bezbariérovosti školy, 

rekonstrukci rozvodů vody v ZŠ a rekonstrukci 

kotelny MŠ. 

Děkuji zřizovateli školy obci Chvalšiny za přízeň a 

pevně věřím, že i nadále bude spolupráce a podpora 

probíhat na stejné úrovni jako doposud. 

Přeji vám hodně štěstí a mnoho úspěchů v novém 

školním roce. 

Mgr. Petr Holba, ředitel školy 

Automobilové veterány opět zavítají do 

Chvalšin 

Foto: Petr Skřivánek 

Milovníci veteránů si přijdou na své v pátek 7. září. 

Na chvalšinskou náves se znovu vrátí stroje, které 

psaly automobilovou historii. Devátý ročník South 

Bohemia Classic, mezinárodní setinové rallye 

klasických a sportovních vozů, sem zavede více než 

140 posádek z jedenácti zemí světa. 

Hodnotné skvosty začnou do obce přijíždět krátce po 

19. hodině ve směru z Brloha. Nejzajímavějším 

místem pro sledování klenotů na čtyřech kolech 

bude místní komunikace u parku mezi restauracemi 

Na Rynku a U Jelena, kde se uskuteční jeden z testů 

přesnosti. 

Posádky budou mít za úkol projet jednoduchý slalom 

mezi kuželkami a co nejvíce se přiblížit předem 

stanovenému rychlostnímu průměru. Kolem kostela 

potom náves opustí a budou pokračovat dále do 

centra Českého Krumlova. 

K vidění budou legendární, ale i méně známé značky 

– jmenujme například Jaguar, MG,  Mercedes-Benz, 

Cadillac, Austin Healey, Ferrari, Chevrolet, Porsche, 

Škoda, Wolseley, Rover nebo Triumph. 

IX. South Bohemia Classic 2018, největší akce svého 

druhu na území České republiky, odstartuje v 17:15 

na českobudějovickém náměstí Přemysla Otakara II. 

Trasa dále vede přes Hlubokou, Holašovice, 

Chvalšiny, Český Krumlov a Přídolí až do cíle prvního 

dne v Hotel Resortu Relax v Dolní Vltavici. 

Během sobotní etapy posádky pojedou kolem Vltavy 

do Rožmberku, zavítají do Rakouska, Novohradských 

hor, Borovan a také vystoupají na vrchol Kramolína 

ke Stezce korunami stromů. Vrcholem akce bude 

Grand Prix Kaplice se začátkem ve 13 hodin. 

Další informace včetně kompletního seznamu 

přihlášených najdete na 

www.southbohemiaclassic.cz. 

Pavel Kacerovský, ČK motorsport 

JÓGA PRO ŽENY 

Kdy: každou středu od 19:00 hodin  

Kde: Tělocvična ZŠ Chvalšiny 

 Kurz začíná 19. 9. 2018 a je v rozsahu 10 

lekcí. 

 Délka jedné lekce je 60 minut (první lekce je 

pro nováčky ukázková). 

 S sebou si přineste podložku na cvičení, 

deku, pití a dobrou náladu.  

Do kurzu se prosím přihlašujte na tel. č. 

724 003 194, lektor Bc. Petra Dušková nebo na e-

mailové adrese jogachvalsiny@seznam.cz, více 

informací také na www.duskovapetra.cz 

Poděkování 
Chtěli bychom poděkovat za uspořádání 3. ročníku 

karetní hry bulka, který se uskutečnil v sobotu 18. 

srpna v areálu TJ Sokol Chvalšiny. Děkujeme 

organizátorovi akce panu Zdeňku Čarkovi staršímu a 

také všem sponzorům za příjemné zpestření 

sobotního dne. 

Poznámka redakční rady 

Příspěvky do novin „Informace pro obyvatele obce 

Chvalšiny“ zasílejte v elektronické podobě na e-mail: 

podatelna@chvalsiny.cz a to vždy do konce měsíce pro 

zveřejnění v měsíci následujícím

mailto:jogachvalsiny@seznam.cz
mailto:podatelna@chvalsiny.cz
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